

PRESS RELEASE

新闻稿

For more information please contact:

Warren Li
DIRECTOR OF SALES & MARKETING
D: +86-514-8577 8838
E: warren.li@oakwood.com

FOR IMMEDIATE RELEASE

Oakwood Apartments Yangzhou Set to Open in Mid-September 2018

First international branded and serviced apartment complex to open in Yizheng

YANGZHOU – September 7, 2018 – Oakwood Apartments Yangzhou today announced its upcoming mid-September opening. The first international serviced apartment brand to open in Yizheng, Oakwood Apartments Yangzhou will offer 144 serviced apartments, catering to guests seeking short or long-term stays.



An artist's impression of Oakwood Apartments Yangzhou's facade

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州市仪征市, 853 号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8577 8800 | E 邮件: general.apartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou

PRESS RELEASE

新闻稿

Centrally located in the Eastern part of Yizheng in China, Oakwood Apartments Yangzhou is a 17-storey building located within close proximity to retail malls such as Zaolinwan and Tian Le Lake.

“Oakwood Apartments Yangzhou’s opening is highly anticipated,” said Johan Goh, general manager of Oakwood Apartments Yangzhou. “The second Oakwood-branded property is expected to open in the Jiangsu province, the complex will be a major landmark in the city. It will give business and leisure travelers a more authentic experience of independent living in furnished and serviced spaces. My team and I look forward to welcoming guests and the public to the property and to extend Oakwood hospitality to visitors and residents in Yizheng.”

Offering contemporary accommodations that range from studio to three-bedroom apartments, Oakwood Apartments Yangzhou includes fully-equipped kitchens, superior household appliances and complimentary Wi-Fi.



An artist's impression of Oakwood Apartments Yangzhou's lobby

The facilities offer access to a host of amenities, including a fitness center, residents’ lounge, food and beverage outlet, bilingual concierge support, meeting rooms and reception services.

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州市仪征市, 853 号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8577 8800 | E 邮件: generalapartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou



PRESS RELEASE

新闻稿

Oakwood Apartments Yangzhou is offering 30% off its best flexible rates, as part of its opening celebration for reservations made by 30th September 2018 at OakwoodAsia.com. Guests can access the offer using the promo code 'PROOPEN.' Those taking advantage of the special will get to enjoy a complimentary daily breakfast, early check-in and late check-out (subject to availability).

For more information on Oakwood Apartments Yangzhou, please visit OakwoodAsia.com/Yangzhou.

About Oakwood®

Oakwood®, a wholly owned subsidiary of Mapletree Investments, is the leading global accommodation solutions provider helping businesses and individual travelers be anywhere they need to be. With an extensive and flexible selection of move-in ready furnished and serviced apartments, Oakwood has enabled thousands of companies to expand their reach to more customers and markets. The award-winning company continues investing in its exclusive and growing portfolio of Oakwood-branded properties throughout the Americas, EMEA (Europe, the Middle East and Africa) and APAC (Asia Pacific) offering travelers a broad range of accommodation options from apartments with luxurious style and full amenities to sensible accommodations with modern essentials. For more information, please visit www.Oakwood.com.

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州市仪征市, 853 号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8fax577 8800 | E 邮件: generalapartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou

PRESS RELEASE

新闻稿

更多信息请联系：

李维然

市场销售总监

D: +86-514-85778838

E: warren.li@oakwood.com

非立即发布

扬州奥卓雅居酒店公寓九月中旬盛大开业

首家国际知名品牌服务公寓入驻仪征

扬州 - 2018年9月7日:扬州奥卓雅居酒店公寓正式宣布将于九月中旬盛大开业。



扬州奥卓雅居酒店公寓外观

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州市仪征市, 853号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8577 8800 | E 邮件: generalapartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou

PRESS RELEASE

新闻稿

扬州奥卓雅居酒店公寓位于江苏省仪征市的城市东部，整栋建筑共 17 层，紧邻商业中心，枣林湾与天乐湖。作为首家入驻仪征的国际知名服务公寓品牌，扬州奥卓雅居酒店公寓拥有从豪华一房公寓房到豪华三房公寓，不同类型各式公寓共 144 套，每间公寓均包含设备齐全的厨房、高级家用电器和免费的 Wi-Fi，此外酒店还将提供包括健身中心、行政酒廊、食品饮料零售、双语礼宾支持、会议室和接待等一系列服务，满足短期和长期住宿客人的商务及休闲的出行需求。

扬州奥卓雅居酒店公寓总经理 Johan Goh 先生说：“我们热切盼望扬州奥卓雅居酒店公寓的开业。这是奥卓品牌与江苏省的第二次合作，这个综合体将成为仪征市的重要地标。它将给商务和休闲旅行者提供更真实的独立居家生活和服务空间的体验。我和我的团队期待着嘉宾和公众来到这里，体验宾至如归的奥卓品牌文化。”



扬州奥卓雅居酒店公寓大堂

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州仪征市，853 号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8fax577 8800 | E 邮件: generalapartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou



PRESS RELEASE

新闻稿

作为开业仪式庆祝活动的其中之一，扬州奥卓雅居酒店公寓将于2018年9月30日前在奥卓亚洲官网(OakwoodAsia.com)预订的客人提供30%的优惠折扣，同时可以享受免费的早餐、提前入住及延迟退房服务（视当日房间实际情况而定）。

更多信息请访问 OakwoodAsia.com/Yangzhou.

No. 853 Jiefang Dong Road, Yizheng, Yangzhou, China
中国江苏省扬州市仪征市，853号解放东路

T 电话: +86-514-8577 8888 | F 传真: +86-514-8577 8800 | E 邮件: generalapartments-yangzhou@oakwood.com
OakwoodAsia.com/Yangzhou